
Grundejerforeningen SpodsbjergLongelse 

 

Spodsbjerg september 2024 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Spodsbjerg/Longelse Grundejerforening 
lørdag d. 7. september 2024, kl. 8:30 hos Bjørn Pedersen, 

Skovridervænget 51 
 

Deltagere: Henning Vigsø, Flemming Schou, Hans-Peter Andersen, Bjørn Pedersen, 
Afbud: Lotte Møller Pedersen  
 

 

1) Opfølgning på rammeaftalen. 

• Opsætning af skilte. Flemming taler med Entreprenøren. 

• Slåning af græs ved skrænt ud mod Spodsbjergvej: Er udført. 

• Øvrigt: Drøftet. 

• Brombærkrat: Slåning iværksættes. 

2) Forberedelse af generalforsamling 12042025. 

• Tid for næste år: Lørdag den 12/4 (lørdag før palmesøndag).  

• Klokkeslæt for næste år: Fortsætter med kl.10.  

• Sted for næste år: Hotel Skandinavien eller Kutterfisk hvis muligt. Lotte undersøger 

• Fortæring for næste år: Som i år, dog kun 1 franskbrød/person. Hvis Kutterfisk bruges, evt. 
lille stjerneskud. 

• Henning spørger Jørgen Lægsgaard, om han vil og kan være dirigent igen. 

3) Status på vandhuller. 

• Vi har fået tilladelse til oprensning i 2024 efter 1/10 

• Der indhentes tilbud på at oprense alle 4 vandhuller.  

• Må først udføres til efteråret. 

• Ingen problemer i prøverne. 

• Vi prøver i samme omgang at finde en løsning på stenene ud for Skovridervænget 27. 

4) Orientering om økonomi. 

• Alle kontingenter for 23 og 24 er i hus. 

• Bestyrelsen ønsker over nogle år at udbygge egenkapitalen til 100.000 kr. ved 
årsafslutning.  

• Rensning af alle 4 vandhuller i 2024 vil sikkert indebære nedsparing. 

• For 2026 forudses et behov for kontingentstigning. 

5) Status for veje. 

• Eftersyn af vejene er aftalt med entreprenøren, jf. pkt. 1. 

6) Bredbåndspuljen. 

• Det har været svært at få fat på Langeland Kommune. 

• Det er efterfølgende afklaret, at vi godt kan annoncere efter udbydere uden at have alle 
fuldmagter i hus. Men vi står stærkere, jo flere vi har. 

• Kan vi nå at søge i 2024? vi forsøger. 
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• Vi udsender fuldmagten til grundejerne. 

7) Øvrig opfølgning på referat fra mødet 18052024. 

• Referatet gennemgået 

• Lejeaftaler med Ejerne af Drejet 2 og 4. 

• Afvanding ved vendeplads Løjtnantvænget: Kontakter ejeren af LV 10 om, hvad der kan 
gøres. 

8) Evt. 

• Kommende møder: Nye møder til afholdelse i november og marts. 

• 9/11 2024 hos Flemming. 2/3 2024 hos Lotte. 

• Piletræer mod Spodsbjergvej trænger til at blive trimmet. Flemming iværksætter. 

 
 

              

 


